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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  

Upprop 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 4 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  

Val av justerare 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 5 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  

Allmänhetens frågestund 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 

Under frågestunden har alla som är folkbokförda i kommunen rätt att före 

ärendehanteringen, ställa frågor som berör ämnen av allmänt intresse som 

tillhör kommunfullmäktiges, kommunstyrelsens, nämnds eller utskotts 

verksamhetsområde. Även kommunala bolag, stiftelser eller 

föreningsengagemang kan beröras. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 6 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  

Information från verksamhet, föreningar och företag 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 

Olika verksamheter, föreningar och företag bjuds in till fullmäktiges 

sammanträde för att informera om sitt arbete.  

Under denna punkt lämnas enbart information, det ges ingen möjlighet till 

frågor. Det lämnas fritt till var och en att själv söka svar på sina funderingar.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 7 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr24/Ks23 940 

Ekonomisk redovisning 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 8 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 170   Dnr24/Ks417  042 

Delårsrapport augusti 2024 – Vilhelmina kommun 

Ärendebeskrivning 

Ks 2024-09-24 

Ekonomienheten överlämnar en kommunövergripande delårsrapport per 

2024-08-31 med en prognos för året. 

Från ekonomienheten deltar Anna Stenvall.  

Vilhelmina kommun redovisar för årets första åtta månader ett plusresultat, 

men prognosen för 2024-12-31 pekar mot ett negativt resultat på – 4 856 tkr.  

Anledningen till differensen mellan delårsperioderna är bl. a. löner som har 

upparbetats under augusti men betalas ut under september månad, s.k. 

upplupna löner. 

Sveriges Kommuner och Regioners prognos för skatteintäkter och generella 

bidrag är lägre än vad kommunen har budgeterat för.  

Den totala prognosen för styrelsen, nämnderna och utskotten pekar på en 

negativ budgetavvikelse. Verksamheterna har jobbat med besparingsåtgärder 

för att minska kostnaderna, men vissa har varit svåra att uppnå.  

Prognosen för Södra Lapplands Gymnasieförbund pekar mot en 

budgetavvikelse på – 3 533 tkr, och den summan är inräknad i Vilhelmina 

kommuns delårsrapport. Däremot har förbundet inte överlämnat sin 

delårsrapport då den först ska hanteras av direktionen.  

De kommunala bolagen redovisar följande prognoser:  

Vilhelmina Bostäder AB  -726 tkr 

Vilhelmina Fastighetsförvaltning AB 2 235 tkr 

South Lapland Airport AB  -969 tkr 

Yttrande avges av Jonny Kärkkäinen.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 9 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 170 (forts)  Dnr24/Ks417  042 

Delårsrapport augusti 2024 – Vilhelmina kommun 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att godkänna delårsrapporten,  

att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 10 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 173 

Au § 119 

Au § 68 Dnr24/Ks167 049 

Finanspolicy

Ärendebeskrivning 

Au 2024-03-19 

Vilhelmina kommuns finanspolicy behöver revideras och uppdateras.  

Lars Eliasson yrkar på att finanspolicyn revideras och uppdateras. Frågan om 

breddning av placeringsalternativen bör utredas. Nu är det bara möjligt att 

placera i svenska aktier. För ökad riskspridning och möjlighet till ökad 

avkastning kan placeringalternativen breddas. Yrkar på att ekonomienheten 

bereder frågan för om möjligt nytt beslut i kommunfullmäktige i juni.  

ALLMÄNNA UTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att utreda ärendet,  

att återuppta ärendet vid allmänna utskottets sammanträde 2024-09-03. 

-- 

Au 2024-08-27 

Ett förslag till finanspolicy har upprättats.  

ALLMÄNNA UTSKOTTET BESLUTAR 

att göra redaktionella ändringar under punkt 5.4 , tredje stycket:  

att inte investera i vapenindustri som tillverkar kemiska vapen eller vapen 

enligt Convention on Certain Unconventional Weapon. 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna förslaget till finanspolicy. 

--



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 173 (forts) Dnr24/Ks167 049 

Finanspolicy 

Ks 2024-09-24 

Håkan Gustafsson yrkar på ny lydelse under punkt 5:4 tredje stycket:  

Förvaltningen ska helt undvika att investera i vapenindustri som tillverkar 

kemiska vapen eller vapen enligt Convention on Certain Unconventional 

Weapons och i bolag vars omsättning till någon del kommer från produktion 

och/eller distribution av tobak, alkohol, kommersiell spelverksamhet eller 

pornografi. 

Andreas Eliasson yrkar bifall till Håkan Gustafssons förslag.  

Yttrande avges av Lennart Fjellman, Jan Andersson, Annika Wibrell, Mattias 

Ihrström, Rune Andersson, Max Fredriksson och Suzanne Westerlind.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att göra redaktionella ändringar under punkt 5:4 tredje stycket till följande:  

Förvaltningen ska helt undvika att investera i vapenindustri som tillverkar 

kemiska vapen eller vapen enligt Convention on Certain Unconventional 

Weapons och i bolag vars omsättning till någon del kommer från produktion 

och/eller distribution av tobak, alkohol, kommersiell spelverksamhet eller 

pornografi. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna förslaget till finanspolicy. 

--

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 12 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 178 

Au § 128 Dnr24/Ks324  940 

Kommunernas anslag för samverkan inom regional utveckling 2025-2026 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Överenskommelsen om samverkan för regional utveckling 2023-2026 

finansieras gemensamt av kommunerna och regionen. Kommunerna och 

regionen ansvarar för att finansiera administration och tjänstepersoner 

kopplade till förtroendepersonsorganisationen, beredningsfunktioner samt 

samordning inom samverkansområden.  

Det regionala utvecklingsarbetet finansierar regionen genom den regionala 

utvecklingsnämndens budget. Kommunerna förstärker arbetet genom en 

grundfinansiering. Utgångspunkten för uppräkning under kommande år är 

SKR:s årliga ekonmirapport i maj för kommunerna och dess prognos för 

kommunernas kostnadsökning.  

Administrationen av samverkansstrukturen ligger i första hand hos regionala 

utvecklingsförvaltningen inom Region Västerbotten. Kommunerna och 

regionen deltar aktivt på politisk nivå samt tjänstepersonsnivå, och bidrar med 

finansiering till den gemensamma strukturen.  

Utöver detta finansieras nätverk, plattformar, projekt med mera genom 

särskilda avtal eller i gemensamma projekt mellan regionen och kommunerna. 

Utgångspunkten för finansiering av nya samverkansavtal är att 

kostnadsfördelningen baseras på befolkningsstorlek, men kan anpassas efter 

behov. Samverkan finansieras alltså i tre former:  

1) Grundfinansiering för samverkan inom regionalt utvecklingsarbete 

2) Särskilda samverkansavtal 

3) Gemensamma projekt med extern medfinansiering 

Genom gemensamma planeringsprocesser och dialoger inom 

förtroendepersons- och tjänstepersonsplattformar, som möjliggörs via 

överenskommelsen, styr kommunerna och Region Västerbotten användningen 

och prioriteringen av de gemensamma resurserna.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 178 (forts) 

Au § 128 (forts) Dnr24/Ks324 940 

Kommunernas anslag för samverkan inom regional utveckling 2025-2026 

Förslag till beslut  

att kommunernas anslag för samverkan inom regional utveckling uppräknas 

med 0,3% för 2025 och 2,3% för 2026. 

Kommunernas anslag ska följa samma period som överenskommelsen om 

samverkan för regional utveckling, dvs mandatperioden. Beslutet ska därmed 

gälla de återstående åren denna mandatperiod, 2025-2026. 

Kommunernas anslag ska följa SKR:s prisindex för kommunal verksamhet 

(PKV). 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att kommunernas anslag för samverkan inom regional utveckling uppräknas 

med 0,3% för 2025 och 2,3% för 2026. 

Kommunernas anslag ska följa samma period som överenskommelsen om 

samverkan för regional utveckling, dvs mandatperioden. Beslutet ska därmed 

gälla de återstående åren denna mandatperiod, 2025-2026. 

Kommunernas anslag ska följa SKR:s prisindex för kommunal verksamhet 

(PKV). 

--  

Ks 2024-09-24 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att kommunernas anslag för samverkan inom regional utveckling uppräknas 

med 0,3% för 2025 och 2,3% för 2026. 

Kommunernas anslag ska följa samma period som överenskommelsen om 

samverkan för regional utveckling, dvs mandatperioden. Beslutet ska därmed 

gälla de återstående åren denna mandatperiod, 2025-2026. 

Kommunernas anslag ska följa SKR:s prisindex för kommunal verksamhet 

(PKV). 

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §     (forts) Dnr24/Ks324 940 

Kommunernas anslag för samverkan inom regional utveckling 2025-2026 

Kfm 2024-10-14



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 179 

Au § 135 Dnr24/Ks337 940 

Remiss Nätt och jämnt – Likvärdighet och effektivitet i kommunsektorn 

(SOU 2024:50) 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Finansdepartementet översänder remiss Nätt och jämnt – Likvärdighet och 

effektivitet i kommunsektorn (SOU 2024:50) till Vilhelmina kommun för 

yttrande.  

Remissvar ska lämnas senast den 8 november 2024. 

ALLMÄNNA UTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till ordförande och vice ordförande att upprätta ett remissvar,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2024-09-24. 

-- 

Ks 2024-09-24 

Ett förslag till remissvar har upprättats.  

En enig kommunstyrelse beslutar att överlämna upprättat remissvar till 

kommunfullmäktige.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att inge upprättat remissvar.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 183  

Au § 125 Dnr24/Ks322 940 

Riktlinje för konsultationsordning 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Lag (2022:66) om konsultation i frågor som rör det samiska folket trädde i kraft 

1 mars 2022. Från och med 1 mars 2024 omfattas även region och kommuner 

av lagen.   

Syftet med konsultationslagen är att säkerställa samernas rätt till delaktighet i 

beslutsprocesser och stärka samernas inflytande i frågor som särskilt berör 

dem.  

Ett förslag till riktlinjer för konsultationsordning har upprättats.  

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta riktlinje för konsultationsordning. 

-- 

Ks 2024-09-24 

Lennart Fjellman, Eric Axelsson och Rune Andersson yrkar bifall till allmänna 

utskottets förslag.  

Yttrande avges av Annika Wibrell.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta riktlinje för konsultationsordning. 

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   (forts) Dnr24/Ks322 940 

Riktlinje för konsultationsordning 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 184 

Au § 123 Dnr24/Ks320 940 

Digitaliseringsstrategi 2024-2028 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Vilhelmina kommuns nuvarande digitaliseringsstrategi är från 2020 

och behöver uppdateras. Digitaliseringsgruppen har därför tagit 

fram en ny digitaliseringsstrategi för 2024 - 2028. Den nya strategin 

följer den nationella satsningen Handslaget samt tar hänsyn till de 

viktigaste punkterna från den tidigare strategin. 

Den nya strategin är uppbyggd kring fyra viktiga beståndsdelar 

som även den nationella satsningen Handslaget använder. 

Genom att följa Handslagets fyra punkter kan digitalisering ge 

smart och tillgänglig välfärd i Vilhelmina kommun. De fyra 

punkterna är: 

 För alla invånare 

 För att möta bristen på arbetskraft 

 För effektivitet och innovation 

 För en hållbar samhällsutveckling. 

Förslag till  beslut 

Att anta framtagen digitaliseringsstrategi 2024-2028.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till upprättat förslag.  

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta framtagen digitaliseringsstrategi för 2024-2028.  

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 184 (forts) Dnr24/Ks320 940 

Digitaliseringsstrategi 2024-2028 

Ks 2024-09-24 

Lennart Fjellman yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta framtagen digitaliseringsstrategi för 2024-2028.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 186  Dnr24/Ks426  612 

Revidering av förbundsordning och konsortialavtal Södra Lapplands 

Gymnasieförbund 

Ärendebeskrivning 

Ks 2024-09-24 

Södra Lapplands Gymnasieförbund överlämnar underlag till revidering av 

förbundsordning och konsortialavtal.  

Utifrån de frågeställningar som väckts i relation till tolkningsfrågor kopplade 

till nuvarande förbundsordning och konsortieavtal har en översyn efterfrågats 

via dels direktionen men även dels vid frågeställningar i de mellankommunala 

möten som hållits under 2023. 

En samrådsgrupp med representanter i form av tjänstepersoner från båda 

medlemskommunerna har deltagit i revideringen samt oberoende konsult.  

I underlaget har även namnet på kosortieavtalet ändrats till konsortialavtal 

samt att de tidigare bilagorna ersätts med en tydligare fördelning mellan det 

som tidigare kallats fria nyttigheter och köpta tjänster. De nu uppdaterade 

bilagorna utgår från fria nyttigheter såsom de är kända 2024, samt en 

beräkning för köpta tjänster utifrån 2025 års debitering.  

Suzanne Westerlind, Jonny Kärkkäinen och Eric Axelsson anmäler jäv och deltar 

inte i handläggningen i detta ärende.  

Yttrande avges av Rune Andersson och Lennart Fjellman.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta reviderad förbundsordning och konsortialavtal för Södra Lapplands 

Gymnasieförbund.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 189 

Au § 127 Dnr24/Ks323 940 

Revidering av förbundsordning avseende Åseles samarbete i Lystkom IT 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Direktionen för Lystkom översänder beslut för fastställande av 

kommunfullmäktige i Lycksele, Storuman, Vilhelmina och Åsele för revidering 

av förbundsordning avseende Åseles samarbete i Lystkom IT.  

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa reviderat förslag till förbundsordning.  

-- 

Ks 2024-09-24 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa reviderat förslag till förbundsordning.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 190  Dnr24/Ks427  940 

Revisorernas granskning av kontinuitetsplanering i Lystkom 2024 

Ärendebeskrivning 

Ks 2024-09-24 

Ernst&Young har på uppdrag av kommunalförbundet Lystkoms 

förtroendevalda revisorer genomfört en granskning av Lystkoms arbete med 

kontinuitetsplanering. Syftet har varit att granska om förbundsdirektionen har 

säkerställt en tillräcklig kontinuitetsplanering. Revisorerna redovisar följande:  

 Förbundet har genomfört riskanalyser inom väsentliga 

verksamhetsområden. Det finns dock ingen samlad risk- och 

sårbarhetsanalys.  

 Det finns en upprättat kontinuitetsplan avseende hälso- och sjukvårdens 

adressregister (HSA)1 och Säker IT Hälsa och Sjukvård (SITHS)2. 

Revisorernas bedömning är att det finns fler verksamhetsområden där 

förbundet bör upprätta kontinuitetsplaner, exempelvis inom IT.  

 Ingen uppföljning av kontinuitetsarbetet är genomförd. Revisorernas 

bedömning är att det saknas ett helhetsgrepp om kontinuitetsplanering 

inom förbundet.  

Revisorernas sammanfattande bedömning är att direktionen i Lystkom delvis 

har säkerställt en tillräcklig kontinuitetsplanering. Revisorernas rekommenderar 

att direktionen säkerställer en ändamålsenlig kontinuitetshanteringsprocess i 

förbundet, förslagsvis genom att initiera en dialog med medlemskommunerna.  

Direktionen för Lystkom har 2024-08-29 § 24 beslutat att 

Uppdra till förbundschef att i dialog med medlemskommunerna ta fram 

relevanta styrdokument och rutiner för ett kontinuerligt och systematiskt 

kontinuitetsarbete i Lystkom.  

Arbetet ska delrapporteras till direktionen under våren 2025 och 

slutrapporteras senast den 31 december 2025. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att notera informationen.  

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   (forts) Dnr24/Ks427  940 

Revisorernas granskning av kontinuitetsplanering i Lystkom 2024 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 191 

Au § 131 Dnr24/Ks328 940 

Avveckling av demokratiberedningen 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Med anledning av att demokratiberedningen saknar budget för 2024 och att 

det inte finns någon tydlig inriktning kring finansiering kommande år föreslår 

kommunstyrelsens ordförande kommunfullmäktige: 

Att avveckla demokratiberedningen.  

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avveckla demokratiberedningen.  

-- 

Ks 2024-09-24 

Eric Axelsson yrkar följande: Demokratiberedningen av den korta verksamma 

tiden fick partiet bilden av ett politiskt berednings forum där partierna kan 

stöta och blöta olika frågor som inte hör till den operativa biten av politiken. 

Att kommunen måste spara pengar förstår även Sverigedemokraterna. Dock 

anser vi att där det gäller Demokratiberedningen genom politisk vilja lösa 

mjuka frågor och lättare kan skapa politisk enighet som kan räcka under 

längre tid kring olika frågor. 

Den andra delen av beredningsuppdraget var/är att involvera och visualisera 

för invånarna i den demokratiska processen så samförstånd mellan den 

politiska verkställigheten och allmänheten vilket också gör att vi i framtiden 

kan upprätthålla attraktiviteten att vilja vara förtroendevald i våran kommun. 

Yrkar att behålla demokratiberedningen,  

att fastlägga Demokratiberedningen som fast beredning inom ramen under 

Kommunfullmäktige med ett utrymme på max 150 000 kr. 

Rune Andersson yrkar bifall till Eric Axelssons förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 191 (forts) Dnr24/Ks328 940 

Avveckling av demokratiberedningen 

Lennart Fjellman yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  

Yttrande avges av Annika Wibrell och Max Fredriksson.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra. Efter 

gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat i 

enlighet med allmänna utskottets förslag.  

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och godkänns: 

den som bifaller allmänna utskottets förslag röstar ja, den som bifaller Eric 

Axelssons förslag röstar nej.  

Verkställd omröstning utfaller med 11 ja och 3 nej på sätt till detta protokoll 

fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunstyrelsen har därmed beslutat i enlighet med allmänna utskottets 

förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avveckla demokratiberedningen.  

-- 

Reservation lämnas av Eric Axelsson och Rune Andersson.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 192 

Au § 132 Dnr24/Ks106 104 

Redovisning av kommunalt partistöd 

Ärendebeskrivning 

Au 2024-08-27 

Det lokala partistödet i Vilhelmina kommun utgår till partier som är 

representerade i enlighet med vad som föreskrivs i 4 kap 29 § kommunallagen.  

Vidare ska gälla att stöd endast utbetalas till partier (juridiska personer) som 

har en lokal partiförening med säte inom Vilhelmina kommun.  

Den skriftliga redovisningen ska ha inkommit till kommunstyrelsen senast den 

1 juli varje år.  

Redovisningar har inlämnats enligt följande:  

Moderaterna  2024-02-16 

Sverigedemokraterna 2024-04-23 

Socialdemokraterna  2024-05-02 

Vänsterpartiet 2024-05-15 

Politiskt Alternativ  2024-05-20 

Kristdemokraterna  2024-05-21 

Centerpartiet 2024-05-23 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att notera att redovisningen har inkommit från alla partier.  

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 192 (forts) Dnr24/Ks106 104 

Redovisning av kommunalt partistöd 

Ks 2024-09-24 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att notera att redovisningen har inkommit från alla partier.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr24/Ks357 940 

Interpellation Hedersförtryck 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 

Lars Eliasson (M) inkommer 2024-08-01 med följande interpellation ställd till 

kommunstyrelsens ordförande.  

”Hedersförtryck 

Förskolor i Malmö anmäler inte när man upptäcker att barn är utsatta för 

hedersförtryck enligt ett inslag i SVT Skåne den 28 februari i år. Anledningarna 

är bland annat att personalen är rädd för hot från föräldrarna eller själv lever 

under samma förtryck och upprätthåller det i förskolan. Det kan handla om att 

barn av olika kön inte får leka med varandra, hålla varandra i handen eller sova 

bredvid varandra. Pojkar får inte ha klänning när det leks rollekar och flickor får 

inte ha kortärmat eller vara barbenta även om det är varmt. 

Att hederskulturen och den svenska förskolans värderingar ofta står i direkt 

konflikt med varandra belyses i en nyligen publicerad rapport, Förskolans möte 

med hederskulturen, skriven av Devin Rexvid, lektor vid Stockholms universitet, 

och gjord på uppdrag av Länsstyrelserna i Gävleborg och Norrbotten. 

Rapporten bygger på djupintervjuer med förskolepersonal i olika delar av 

landet. 

– Det är ganska vanligt att förskolor på något vis anpassar verksamheten, 

säger Devin Rexvid. Det kan till exempel handla om att vårdnadshavare ställer 

krav på förskolan om klädsel på barnet, att man vill att flickor och pojkar ska 

vara uppdelade under vilostunden eller att man inte vill att manlig personal 

byter blöja på flickor. Det finns olika strategier som förskolorna använder sig 

av i mötet med hederskulturen. En strategi är att man väljer att starkt avvisa 

kraven, en annan är att förskolan anpassar delar av sin verksamhet efter 

föräldrarnas önskemål. I vissa fall är det personalen själv som upprätthåller 

hederskulturen. Många föräldrar ställer ultimatum på förskolan: ”mansfria 

avdelningar eller så tar vi hem våra döttrar.” 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag i ställa följande fråga till 

kommunstyrelsens ordförande. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  (forts) Dnr24/Ks357 940 

Interpellation Hedersförtryck 

Hur arbetar skolan och socialtjänsten i Vilhelmina kommun för att förebygga 

och hantera hedersförtryck?” 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr 

Interpellation – Beslutsgång, öppenhet och barnkonsekvensanalys i 

ärendet om förskolorna i Nästansjö och Malgovik 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 

Åsa Össbo (V) inkommer 2024-10-07 med följande interpellation ställd till 

kommunstyrelsens ordförande:  

” Beslutsgång, öppenhet och barnkonsekvensanalys i ärendet om 

förskolorna i Nästansjö och Malgovik 

Vid Kommunstyrelsens sammanträde den 24 september beslutades att 

avveckla två förskoleenheter – förskolan i Nästansjö och förskolan i Malgovik. 

Att avveckla två hela enheter som utgör en stor del av förskoleverksamheten 

sett till geografiskt upptagningsområde i kommunen genom ett beslut i 

kommunstyrelsen är fel. Förskolorna är en vital del av de berörda byarnas 

kommunala service och en förutsättning för att kunna bo i byn för 

småbarnsföräldrar. Ärendet är av principiell beskaffenhet och borde ha 

beslutats av kommunfullmäktige enligt (2017:725 kap 5 §1 samt med 

hänvisning till 2017:725, kap 13, §8, st 3). 

Fråga 1 till kommunstyrelsens ordförande: vad är motivet till att ett sådant 

beslut fattas i KS? Är det inte av principiell beskaffenhet? Och vem avgör det? 

Att avveckla hela enheter under den intetsägande ärenderubriken ”Ekonomisk 

redovisning” rimmar också dåligt med kommunallagen, det försvårar för 

allmänhet att ta del av informationen både före och efter beslutet. Se 

2017:725, 5 kap. 65-67 och 69 §§. Här bör organisationen/förvaltningen 

hantera ärenden på ett annat sätt och ha tillgänglighet för ögonen och inte 

det som nu blir intrycket: närmast en förhoppning från den politiska 

majoriteten om att ärenden kan tappas bort med otydlighet i ärenderubriker. 

Fråga 2 till kommunstyrelsen ordförande: Varför inte tydliggöra i 

ärenderubriken att det handlar om förskoleenheterna? 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §    (forts) Dnr 

Interpellation – Beslutsgång, öppenhet och barnkonsekvensanalys i ärendet 

om förskolorna i Nästansjö och Malgovik 

Att utreda barnperspektivet – eller som kommunen väljer att formulera det: 

”checklista för barnets bästa” – efter att beslutet är fattat torde vara oförenligt 

med barnkonventionen (SFS 2018:1197, se även Barnkonsekvensanalys, 

stödmaterial från SKR och Kammarrätten i Stockholm 8 april 2022) ska 

appliceras i frågor som berör barn. I kommunens egen ärendemall som togs 

fram efter en uttalad rekommendation från revisionen, och beslutades i KS 

2023-04-04, finns tre punkter i checklistan för barnets bästa som ska beskrivas 

i en sammanlagd bedömning, dessa är: 1) Barnets perspektiv, har berörda barn 

fått ge sina åsikter i ärendet?; 2) Vad är bäst för barnet utifrån ett 

professionsperspektiv?; 3) Barnrättsperspektivet: har hänsyn tagits till lagar 

föreskrifter och riktlinjer? Inga av dessa punkter har tagits in i underlagen, 

ingen sammanlagd bedömning har gjorts. 

Varken barn eller vårdnadshavare har informerats innan beslutet exempelvis 

vid ett offentligt möte. Berördas synpunkter har inte tagits med i beslutet ens 

på ett symboliskt sätt. Påpekanden som framförts i relaterade ärenden som 

det om storförskola, där flera partier efterfrågat konsekvensanalys av 

byförskolornas eventuella nedläggning har inte heller utretts eller presenterats. 

Ärendet som det nu presenteras är endast som en konsekvens av en budget 

som dessutom stöttades av en minoritet i fullmäktige. Den ena förskolan ska 

nu avvecklas under loppet av tre månader. Vilka de verkliga kostnaderna blir 

med tanke på fastigheter och byns rätt till idrottslokal, återstår också att se på 

grund av att man inte gjort en tillräcklig konsekvensanalys. 

Fråga 3 till kommunstyrelsens ordförande: Varför har inte informationsmöten 

hållits när ni haft tid sedan budgetbeslutet? Varför har barnkonsekvensanalys 

inte genomförts eller ens diskuterats utom i perspektivet ”efter beslut”? Ska 

inte ledamöterna ha det underlaget för att kunna fatta beslut?”



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 197 

Ks § 290 

Ks § 142 

Ks § 221 

Au § 197 

Au § 173 

Kfm § 57  Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och 

friluftsliv – bevara torpmiljön 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2022-06-20 

Gustaf Gustafsson, inkommer med ett medborgarförslag.  

” Efter beslut i kommunstyrelsen den 31/5-22 blev det bestämt att det så 

kallade Trädgårdstorpet, vid strandleden, norr om Vilhelmina, ska rivas. Torpet 

har varit i kommunens ägo i decennier. Trots detta har inte kommunen kunnat 

komma fram till vad det ska användas till. Detta är för mig ett tecken på en 

allmänrådande brist på initiativförmåga hos kommunledningen. Under denna 

tid har torpet hunnit förfalla en del, på grund av bristande skötsel och 

underhåll. Att torpet nu planeras att rivas är något som för mig är obegripligt, 

då planen för vad som ska ske med fastigheten verkar obefintlig, förutom att 

en detaljplan ska upprättas för området. Att kommunstyrelsen dessutom 

beslutar att tillfoga kommunen kostnader på ca 650tkr för år 2023 genom 

rivning och upprättande av detaljplan är en ekvation som jag inte förstår, då 

pengar för exempelvis röjning och underhåll av befintliga promenadstråk och 

grillplatser tycks tryta. 

Trädgårdstorpet är, vill jag mena, unikt för kommunen, med tanke på sitt läge 

och att liknande torpmiljöer redan utraderats eller förvanskats i hög grad. Att 

kommunen inte genomfört en kulturhistorisk värdering av fastigheten innan 

beslut om rivning tagits kan strida mot Miljöbalken 2 kap 3§, som säger att: 

“Alla som bedriver eller avser att bedriva en verksamhet eller vidta en åtgärd 

skall utföra de skyddsåtgärder, iaktta de begränsningar och vidta de 

försiktighetsmått i övrigt som behövs för att förebygga, hindra eller motverka att 

verksamheten eller åtgärden medför skada eller 

olägenhet för människors hälsa eller miljön. [ ] 

Dessa försiktighetsmått skall vidtas så snart det finns skäl att anta att en 

verksamhet eller åtgärd kan medföra skada eller olägenhet för människors hälsa 

eller miljön.” 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 33 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 197   (forts) 

Ks § 290   (forts) 

Ks § 142  (forts) 

Ks § 221    (forts) 

Au § 197     (forts) 

Au § 173     (forts) 

Kfm § 57   (forts)  Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – 

bevara torpmiljön 

På boverkets webbplats finns en förklaring som säger att begreppet “miljön” 

även innefattar kulturmiljön. Eftersom det finns skäl att tro att kulturmiljövärden 

skulle gå förlorade vid en rivning behöver en kulturhistorisk värdering utföras 

innan åtgärder kan vidtas. 

Torpet har en enorm potential att gynna både förenings- och friluftsliv i 

Vilhelmina kommun. Detta kan ske genom att torpet behålls intakt, med alla 

sina byggnader, för att bilda ett slags hembygdsområde. Något som i dagsläget 

inte finns i Vilhelmina. Upprustning och underhåll kan överlåtas på till exempel 

en hembygdsförening, med intresse att bevara miljön för framtiden. Detta skulle 

för kommunen vara ett kostnadseffektivt sätt, även om kommunen skulle 

behöva stå för en del av kostnaderna förenade med upprustning. Dessa 

kostnader skulle dock kunna fördelas på flera år, i den takt upprustningen sker. 

Torpmiljön skulle vara en väl anpassad plats för anordnande av kurser 

kopplade till kulturhanverk såsom lieslåtter, kolning, byggnadsvård och 

gärdesgårdsbyggnad. Miljön hade också kunnat fungera väl till skolutflykter 

liknande de som genomfördes för mellanstadieelever, till Heligfjäll, under 

många år. 

Genom sitt läge kan torpet bli en välbesökt plats för båtägare och cyklister. En 

brygga för fritidsbåtar att lägga an vid kan byggas nedanför huvudbyggnaden 

och över till Prästholmen en bro för att öka tillgängligheten till grillplatsen som 

finns där. 

Torpet kan, efter upprustning, tjäna som sommarcafé, där feriearbetare kan 

jobba. Vatten och avlopp behöver inte vara ett problem. Det kan definitivt 

lösas på ett enkelt sätt till att börja med och utvecklas om verksamheten i 

framtiden skulle kräva det. Detta är exempel på hur fastigheten kan användas 

för att gagna kommunmedborgarna och bidra till en positiv bild av Vilhelmina 

för potentiella inflyttare. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 34 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 197  (forts) 

Ks § 290  (forts) 

Ks § 142  (forts) 

Ks § 221  (forts) 

Au § 197  (forts) 

Au § 173  (forts) 

Kfm § 57  (forts)  Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – 

bevara torpmiljön 

För att stoppa rivningen av torpets byggnader har jag startat en 

namninsamling genom folkrörelsen Skiftet.  

Namninsamlingen, som har namnet “Stoppa rivningen av “torpet” vid 

strandleden”, har enbart marknadsförts på Facebook, i gruppen “Vilhelmina 

aktuellt”. Till idag(20/6-2022) har 170 personer skrivit under.  

Det är, menar jag, en ansenlig skara medborgare som vill bevara torpet. Med 

tanke på ärendets kontroversiella karaktär borde kommunfullmäktige 

behandla frågan om rivning. 

Jag föreslår härmed kommunfullmäktige att: 

- överpröva kommunstyrelsens beslut att riva byggnaderna på fastigheten 

Bergbacka 1:86 i väntan på att en kulturmiljöinventering blivit utförd och 

nedanstående fråga prövats. 

- låta pröva frågan att ta fram en plan för att rusta upp torpet och överlåta 

denna upprustning och framtida drift/underhåll på en hembygdsförening, med 

Vilhelmina kommun som medfinansiär.” 

Ordförande föreslår kommunfullmäktige besluta att överlämna 

medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanträdet ajorneras mellan kl. 11.10-11.20 

K G Abramsson, Lennart Fjellman och Olga Makarycheva yrkar bifall till 

ordförandes förslag.  

Yttrande avges av Eric Axelsson, Else Westerlund, Magnus Johansson, Lars 

Eliasson, Annika Andersson, Anna-Leena Danielsson, Margaretha Löfgren och 

Inez Abrahamzon. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 35 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 197   (forts) 

Ks § 290   (forts) 

Ks § 142   (forts) 

Ks § 221   (forts)  

Au § 197   (forts) 

Au § 173   (forts) 

Kfm § 57   (forts)  Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – 

bevara torpmiljön 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 

kommunfullmäktige beslutat överlämna ärendet till kommunstyrelsen för 

beredning.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  

-- 

Au 2022-08-23 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet.  

-- 

Au 2022-10-04 

Ett svar har upprättats av tekniska enheten.  

Mikael Österberg yrkar att medborgarförslaget avslås och att rivningsplanerna 

fortskrider. 

Joakim Risberg yrkar bifall till Mikael Österbergs förslag.  

Lennart Fjellman yrkar att ärendet bereds vidare till kommunstyrelsen och att 

samverkan sker med förslagsställaren huruvida uppsättningen av den nämnda 

hembygdsföreningen är under gång samt dennas eventuella resurser för att 

fullfölja förslagets intentioner.  Detta då det för att gå vidare i enlighet med 

förslaget krävs en adekvat motpart. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 36 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 197   (forts) 

Ks § 290   (forts) 

Ks § 142   (forts) 

Ks § 221   (forts) 

Au § 197  (forts)  Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – 

bevara torpmiljön 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 

arbetsutskottet beslutat i enlighet med Mikael Österbergs förslag.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att medborgarförslaget avslås och att rivningsplanerna fortskrider. 

-- 

Reservation lämnas av Lennart Fjellman.  

-- 

Ks 2022-11-29 

Lars Eliasson yrkar på att bordlägga ärendet och återuppta det vid 

kommunstyrelsens sammanträde under andra kvartalet 2023. 

Maria Lundqvist, Åsa Össbo, Lennart Fjellman, Max Fredriksson och Johnny 

Kärkkäinen yrkar bifall till Lars Eliassons förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bordlägga ärendet och återuppta det vid kommunstyrelsens sammanträde 

under andra kvartalet 2023. 

-- 

Ks 2023-05-23 

Lars Eliasson yrkar på att bordlägga ärendet och återuppta det vid 

kommunstyrelsens sammanträde under fjärde kvartalet 2023. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 37 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 197    (forts) 

Ks § 290    (forts) 

Ks § 142    (forts)  Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – 

bevara torpmiljön 

Lennart Fjellman, Jonny Kärkkäinen, Max Fredriksson, Monika Gebart och 

Anna-Leena Danielsson yrkar bifall till Lars Eliassons förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 

kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Lars Eliassons förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bordlägga ärendet och återuppta det vid kommunstyrelsens sammanträde 

under fjärde kvartalet 2023. 

-- 

Ks 2023-12-05 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att upprätta ett svar på 

medborgarförslaget.  

-- 

Ks 2024-09-24 

Ett svar på medborgarförslaget överlämnas av kommunstyrelsens ordförande.  

Håkan Gustafsson anmäler jäv och deltar inte i handläggningen i detta ärende.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat svar som svar på medborgarförslaget,  

att därmed anse medborgarförslaget besvarat.  

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 38 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §    (forts) Dnr22/Ks161  940 

Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – 

bevara torpmiljön 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 39 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 198 

Au § 133 

Kfm § 36 Dnr24/Ks217 812 

Medborgarförslag – Starta upp fler idrottsföreningar 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-05-13 

Hanna Neussel inkommer 2024-03-22 med följande medborgarförslag:  

”Starta upp fler idrottsföreningar,  

Jag har alltid velat prova på innebandy, men har aldrig fått chansen. Det har 

funnits ”klubbar” men dom var för vuxna eller äldre ungdommar. Jag tycker att 

Vilhelmina borde skaffa ett större ”utbud” på idrottsföreningar för barn och 

unga. ” 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  

-- 

Au 2024-08-27 

Ett svar på medborgarförslaget har upprättats.  

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat svar som svar på medborgarförslaget,  

att därmed anse medborgarförslaget besvarat.  

-- 

Ks 2024-09-24 

Lennart Fjellman yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  

Yttrande avges av Rune Andersson och Petra Jonsson.   



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 40 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 198 (forts) Dnr24/Ks217 812 

Medborgarförslag – Starta upp fler idrottsföreningar 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat svar som svar på medborgarförslaget,  

att därmed anse medborgarförslaget besvarat.  

-- 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 41 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   

Medborgarförslag – Byggande av en skatepark i Vilhelmina 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 

Max Wennberg och Wincent Wennberg inkommer 2024-08-19 med följande 

medborgarförslag:  

”Vi skulle vilja att skaterampen vid Folkets hus byggts ut till en skatepark. Det 

som skulle behövas är asfalterad yta med till exempel banks, spines, rails och 

ramper med couping. Ni ser exempel på en fin skatepark nedan. I Åsele har de 

kombinerat den asfalterade ytan med basketkorgar vilket gör att den kan 

användas av ännu fler ungdomar.  

Vi tror att en skatepark skulle innebära att fler barn och ungdomar 

uppmuntras till fysisk aktivitet vilket leder till bättre både fysisk och psykisk 

hälsa. En skatepark kan användas till både skate, BMX och kickbikes och av 

människor i alla åldrar.  

Vi har under sommarlovet åkt runt och besökt flera olika parker och upplevt 

att det är väldigt fin stämning bland de människor som besöker dem. Vi tror 

att en park kommer skapa mer gemenskap och även kan bidra till att locka fler 

turister.” 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 42 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  

Valärende 

Ärendebeskrivning 

Kfm 2024-10-14 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 43 

Kommunfullmäktige  2024-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  

Delgivningar 

Dokid 34971 Information av DO om anmälningar mot Vilhelmina 

kommun angående kommunens remissvar över 

delbetänkandet Jakt och Fiske i renbetesland  

(SOU 2023:46) 

Dokid 35020 Protokoll Överförmyndarnämnden i södra Lappland  

2024-08-21, § 66, Budget på programnivå 2025 

med plan för 2026-2027


